
Kdaj se bo
zatreslo ?

V Ljubljani imamo sedem kinematografov:
Union in Komuno, ki sta reprezentančna, saj
pridejo tja filmi, ki imajo veliko Oskarjev
(Union) ali pa so zares kvalitetni (Komuna).
Potem sta tu Vič in Šiška, kamor prihajajo
pretežno kriminalke (Vič) in kavbojke (Šiška),
st ire filme pa lahko gledamo v Kinoteki. Ne-
koliko manj stare, a večinoma reprize pa v
Križankah. Otroci imajo svojo Mojco. starejši
mladoletniki in drugi filmskega seksa željni
pa Slogo. Potem je tu še Triglav. ki zadnje
čase spored izboljšuje, čeprav še vedno tema-
lji na ponovitvah. je pa zanimiv zaradi tega,
ker ima na dan tudi po tri razlLčne filme. kar
v drugih kinematografih ni praksa. Na Savlje
vse preradi pozabljamo, čeprav ima ta kino
vedno večje zaledje (naselja v Ruskem carju),
podobno velja tudi za Dolgi most in Crnuče.

In sedaj bi se rad malce dlje zadi'žal ob
programu v kinu Siska. Kaj smo videli na pri-
mer v zadnjem letu dni? Nekaj dobrih re-
priznih filmov. potem — edino. kar lahko šte-
jem za pozitivno, je vedno »Mini fest« — to
pa je tudi vse. Vse ostalo so kavbojke in to
dvomljive kvalitete ter kriminalke, pri kate-
rih bi tudi lahko razpravljali o kvaliteti. Za-
nima me. zakaj ne bi tudi v kinu Šiška pred-
vajali nekatere filme. ki prihajajo prvič na
spored v Ljubljani? Trditev, da je ta kino na
periferiji, že davno ne velja več. Ne nazadnje
— ima tudi zelo dobro povezavo z avtobusni-
mi linijami (Podutik, Vižmarje, Ježica. Ko-
deljevo, Vič — skratka. pokrivajo celo mesto).
Notranja ureditev dvorane je kar se da dobra
— nekoliko dvignjena. amfiteatrska. platno pa
ima največje v vsej vesoljni Ljubljani. Ima
tudi najboljše možnosti, da se ga priredi za
predvajanje filmov po sistemih Todd super
panorama — 80 . . . Mlslim. da je čas. da zač-
nemo ne samo razmišljati, ampak tudi ukrepa-
ti. To pa pomeni. da moramo končno spre-
msniti programsko politiko in da mora na-
stnpiti čas, ko bomo tudi v Šiški lahko gLedali
dcbre in kvalitetne fiilme.

Apeliram tudi na komuniste v kinemato
grafskem podjetju. da malce razmislijo. ali
je prav, da podpirajo tako programsko politi-
kc. kakršna je sedanja. In tudi o filmih, ki
sploh ne sodijo na naša filmska platna. bi lah-
kn malce razmislili. Ali je potrebno zapravlja-
ti OEiromne količine denarja za filme. kot je
na primer Zrelo?! In sedaj se nana obeta celo
Potres s »pravimi« vibfacijami, kot da lan-
skoletne — čisto »zaresne« — niso bile do-
volj? Kdai se bo torej zatreslo tudi v kine-
matografskem pod.ietju ljubl.ianskem?!
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